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PROTOKÓŁ NR XLVI/23 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Ad. 1 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Katarzyna 

Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach 

uczestniczy 15 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XLVI Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Iwona Kalinowska, 

9. Radna Anna Kulesza, 

10. Radny Mirosław Nos, 

11. Radna Anna Petelska, 

12. Radna Dorota Popławska, 

13. Radna Małgorzata Popławska, 

14. Radna Monika Ratyńska, 

15. Radny Andrzej Wysocki. 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów stanowią kolejno załącznik Nr 2,3 i 4 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad XLVI 

Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, 

po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz  

z materiałami na dzisiejsze obrady.  

Proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku za 2022 r. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

6. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego przez Bibliotekę Publiczną w Gródku 

oraz informacja o działalności tej instytucji w 2022 r. 

7. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego przez Gminne Centrum Kultury w Gródku  

oraz informacja o działalności tej instytucji w 2022 r. 

8. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2022 r. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi  

w 2022 r. 



2 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej 

szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż 

określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat  

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gródek. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane 

wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu  

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych pn: "Remont drogi 

powiatowej Nr 1452B na odcinku od drogi Nr 1448B do miejscowości Straszewo (Gm. Gródek)."  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2023-2038. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2023 r. 

17. Pytania i wnioski radnych. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Przyjęcie protokołu obrad XLV Sesji Rady Gminy Gródek. 

20. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego porządku 

obrad XLVI sesji Rady Gminy. 

Radna Monika Ratyńska powiedziała, że brak jest punktu dotyczącego zmian w planie gospodarki 

niskoemisyjnej. Na poprzedniej sesji ustalono, że w porządku obrad tej sesji takie zmiany będą przyjęte. 

Kierownik Referatu Monika Kazberuk powiedziała, że w pierwszej kolejności zwróciliśmy się  

do firmy, która opracowywała plan o przedstawienie kosztów związanych z jego aktualizacją. Jeszcze nie 

otrzymaliśmy odpowiedzi, więc jak tylko otrzymamy, to na najbliższej komisji zostanie to przedstawione 

radnym. Z tym wiąże się, nie tylko dopisanie zadania, ale wszystkie wyliczenia związane z emisją. Tak jak 

wcześniej mówiliśmy, to że nie ma danego zadania w planie, to nie dyskredytuje go do realizacji. Nie 

wszystkie programy czy dofinansowania wymagają tego planu. Tylko nieliczne. Jeżeli będzie możliwość 

dofinansowania, to wtedy przeanalizujemy, czy dany program wymaga aktualizacji planu, czy w ogóle 

wymaga złożenia tego planu do wniosku o dofinansowanie.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że wniosek, który został skierowany na poprzedniej sesji, 

został rozpatrzony. Poinformowaliśmy, że jest możliwość uzupełnienia tego planu w oparciu o konkretne 

dane. A więc, aby podjąć uchwałę w tej sprawie, należy przygotować dane do tego. To nie chodzi o to, że 

będziemy rozpatrywać, czy to zasadne, czy niezasadne. Rada podejmie decyzję, ponieważ będą to koszty, 

związane z ponowną analizą.  

Przewodniczący Rady wobec braku dalszych uwag i pytań, poddał pod głosowanie jawne porządek 

obrad. 

Głosowało 15 radnych: 

za - 14,  

przeciw – 1, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek 

obrad XLVI sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 
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Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gródku za 2022 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie 

zwrócił się do Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku Jolanty Bójko o przedstawienie 

sprawozdania. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku Jolanta Bójko powiedziała, 

że działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej opiera się przede wszystkim na ustawie o pomocy 

społecznej. Oprócz tych działań zapisanych w ustawie o pomocy społecznej. Realizujemy także zadania 

wynikające ze wspierania rodziny, przeciwdziałania przemocy w rodzinie, świadczeń rodzinnych 

Realizowaliśmy w ubiegłym roku pomoc państwa w wychowywaniu dzieci tzw. 500+. Zajmujemy się 

również wypłatą świadczeń z Funduszu Alimentacyjnego, dodatków typu dodatek osłonowy, dodatek 

węglowy, dodatki na inny opał, czyli na olej, drewno, pelet i inną biomiasę. W ubiegłym roku do naszych 

zadań doszła jeszcze wypłata tzw. dodatków energetycznych. Poszczególne zadania są opisane  

w sprawozdaniu. Zakończyliśmy wszystkie zadania kwotą 11 441 243,07 zł. 

Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania, w związku z czym Przewodniczący Rady stwierdził,  

iż przedmiotowe sprawozdanie zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku za 2022 r., stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego 

protokołu) 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że Ocenę zasobów pomocy społecznej, radni otrzymali wraz  

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Radnych czy mają jakieś pytania bądź 

uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania, w związku z czym Przewodniczący Rady stwierdził, 

iż przedmiotowe sprawozdanie zostało przyjęte. 

(Ocena zasobów pomocy społecznej, stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu) 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Kierownika Biblioteki Publicznej w Gródku Katarzyny Rogacz 

o omówienie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego przez Bibliotekę Publiczną w Gródku 

oraz informacji o działalności tej instytucji w 2022 r. 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w Gródku Katarzyna Rogacz przedstawiła Sprawozdanie roczne  

z wykonania planu finansowego przez Bibliotekę Publiczną w Gródku oraz Informację o działalności tej 

instytucji w 2022 r. 

Radni nie zgłosili uwag, w związku z czym Przewodniczący Rady stwierdził, iż przedmiotowe 

sprawozdanie oraz informacja zostały przyjęte. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Gródku Magdaleny 

Łotysz o omówienie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego przez Gminne Centrum 

Kultury w Gródku oraz informacji o działalności tej instytucji w 2022 r. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Gródku Magdalena Łotysz przedstawiła Sprawozdanie 

roczne z wykonania planu finansowego przez Gminne Centrum Kultury w Gródku oraz Informację  

o działalności tej instytucji w 2022 r. 
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Radni nie zgłosili uwag, w związku z czym Przewodniczący Rady stwierdził, iż przedmiotowe 

sprawozdanie oraz informacja zostały przyjęte. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2022 r., radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do Przewodniczącej Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gródku o przedstawienie raportu. 

Przewodnicząca GKRPA w Gródku Edyta Marcińczyk przedstawiła Raport z wykonania 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2022 r. 

Radni nie zgłosili uwag do raportu, w związku z czym Przewodniczący Rady stwierdził,  

iż przedmiotowy raport został przyjęty. 

(Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2022 r., stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy 

Gródek z Organizacjami Pozarządowymi w 2022 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. Następnie zwrócił się do inspektora Agnieszki Lisowskiej o przedstawienie sprawozdania. 

Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania, w związku z czym Przewodniczący Rady stwierdził,  

iż przedmiotowe sprawozdanie zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi w 2022 r., stanowi załącznik 

Nr 9 do niniejszego protokołu) 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej 

wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w 

wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych 

Głosowało 14 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział 

przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych, została 

podjęta. 
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(Uchwała Nr XLVI/406/23 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły 

podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych, stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVI/407/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych, stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gródek, radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gródek 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Gródek, została podjęta. 
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(Uchwała Nr XLVI/408/23 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gródek, stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na 

roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, radni otrzymali wraz z 

zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej 

na roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, została 

podjęta. 

(Uchwała Nr XLVI/409/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków, stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych  

pn: "Remont drogi powiatowej Nr 1452B na odcinku od drogi Nr 1448B do miejscowości Straszewo (Gm. 

Gródek).", radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg 

powiatowych pn: "Remont drogi powiatowej Nr 1452B na odcinku od drogi Nr 1448B do miejscowości 

Straszewo (Gm. Gródek).". 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie 

dróg powiatowych pn: "Remont drogi powiatowej Nr 1452B na odcinku od drogi Nr 1448B do 

miejscowości Straszewo (Gm. Gródek).", została podjęta. 
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(Uchwała Nr XLVI/410/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych pn: "Remont drogi powiatowej Nr 1452B na odcinku od 

drogi Nr 1448B do miejscowości Straszewo (Gm. Gródek).", stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu) 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska odczytała uzasadnienie do przedmiotowej uchwały.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVI/411/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038, stanowi 

załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2023 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska odczytała uzasadnienie do przedmiotowej uchwały.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2023 r. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Gródek na 2023 r., została podjęta. 
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(Uchwała Nr XLVI/412/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2023 r., stanowi załącznik  

Nr 16 do niniejszego protokołu) 

Ad. 17 

Radna Alina Gościk w związku z trwającym remontem drogi głównej w Wiejkach zwróciła się z 

prośbą o podsypanie i wyrównanie dróg na Maniewo i na łąki. Jest ta sama droga, która idzie na 

Podozierany. Radna poprosiła także o zakupienie i zamontowanie tabliczek z numerami domów w 

miejscowości Wiejki. Radna poinformowała o programie Lotto na budowę różnych takich propozycji 

mieszkańców, samorządów, szkół. Może warto byłoby rozważyć street workout przy szkole. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że jeżeli chodzi o program Lotto, to analizowaliśmy to 

swego czasu. Weźmiemy pod uwagę Pani wniosek. Jeżeli chodzi o drogi, to wiemy, że w tej chwili jeszcze 

jest taka aura pogodowa po tych deszczach, że rozsądniej byłoby poczekać. Tabliczki sa realizowane 

według kolejności. 

Radny Jerzy Gryc zapytał o wieże telekomunikacyjne. Trwa rozbudowa sieci 5G. Inne gminy weszły 

w dzierżawę wież z korzystniejszą ofertą. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że zawsze dokładnie analizuję takie sprawy i szukam 

opinii osób, które zastosowały takie rozwiązania. Jeżeli nie ma gdzie znaleźć jakiegoś odniesienia co do 

szczegółów, to jest to ryzykowne. Szukam chociaż jednej gminy, która w to weszła 

Radca prawny Wojciech powiedział, że rzeczywiście wpłynęła oferta. Tylko propozycja zawarcia 

tej umowy jest obejściem ustawy o gospodarce nieruchomościami. Jak Państwo wiecie, gminę obowiązuje 

tryb przetargowy. Przy zawieraniu umów dzierżawy na tak długi okres Wójt nie mógł zawrzeć tej umowy 

na podstawie ustawy o gospodarowaniu nieruchomościami gminnymi. Dlatego, kiedy przyjdzie taka oferta 

jeszcze raz, tylko zgodna z prawem na pewno będziemy chcieli, żeby takiego upoważnienia do obciążenia 

tej nieruchomości dzierżawą, żebyście Państwo podjęli stosowną uchwałę. 

Radny Mirosław Nos powiedział, że niestety zmienił się na niekorzyść rozkład Voyagera. Czyli jest 

brak możliwości powrotu z Białegostoku w sobotę i w niedzielę. Proszę o interwencję w tej sprawie. Jest 

wniosek tylko naszych mieszkańców gminy, którzy pracują w takim systemie pracy, ale także gmin 

ościennych, a przede wszystkim także gminy Michałowo. Drugi przewoźnik PKS ostatni autobus oferuje 

w sobotę i w niedzielę o godzinie 16:50. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że zadaniem gminy jest zorganizowanie przewozów 

osób. Czynimy to bazując na prywatnych firmach. Natomiast, jeżeli chodzi o kwestie związane  

z Voyagerem, niestety nie przystał na nasze warunki, a więc szukaliśmy kolejnego przewoźnika, który 

spełni nasze oczekiwania na tych dwóch liniach przez Pieszczaniki oraz przez Załuki. W tym przypadku 

występujemy do Wojewody, aby pozyskać dotację 3 zł za kilometr na trasach wskazanych i dotychczas 

określonych godzinowo. Otrzymujemy 3 zł i jeżeli to jest za mało, Gmina dopłaca pozostałą część. Ostatnio 

omawialiśmy wniosek przez Pieszczaniki i to jest obecnie rozpatrywane przez PKS. Po obliczeniu kosztów, 

związanych z obsługą tej trasy, zadecydują czy godziny zostaną przesunięte. W tej chwili, musimy dbać o 

to, żeby mieszkańcy mieli połączenia z miastem 

Radny Andrzej Wysocki zapytał czy obecnie jest jakiś program dofinansowania fotowoltaiki  

oraz czy coś jest przewidziane w najbliższej przyszłości? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że tzw. KPO, na pewno wszystkim już znany dokument, 

który jest w tej chwili zawieszony w realizacji, przewiduje, przede wszystkim zadania związane z OZE. 

Moim zdaniem, gdy dojdzie do skutku możliwość korzystania z tych programów to na pewno, jak to się 

mówi, będzie to dostępne dla każdej gminy Lokalna grupa działania też ogłasza niewielkie programy 

związane z OZE.  

Radny Janusz Michał Cimochowicz powiedział, że na poprzedniej sesji mówił o pilnej potrzebie, 

zwiększenia liczby mieszkań socjalnych na terenie gminy. Należy szukać jakichś rozwiązań, pozyskiwać 

środki. Druga sprawa dotyczy Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku. Jednostka jest winna 
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wspólnocie mieszkaniowej w Gródku 15 tysięcy zł. I trzecia sprawa, coraz więcej miejscowości zgłasza 

się, żeby u nich wybudować wiatry rekreacyjne. To jest inwestycja i to kosztuje. Uważam, że te środki 

można przeznaczyć na inne cele, np. inwestycje drogowe. Jeżeli mieszkańcy chcą się zrelaksować, to niech 

robią to we własnym zakresie. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że wiaty są wykorzystywane nie tylko do spotkań 

integracyjnych, ale także spotkań z władzami gminy. W tej chwili powstały programy, które dały możliwość 

dofinansowania do wiat, dlatego też rozpatrywaliśmy kolejne wnioski w oparciu o takie możliwości. 

Natomiast, w kolejce na wiatę czekają np. Waliły-Stacja. Gdy nie ma świetlicy, to moim zdaniem koszt 

wiaty, jeszcze przy dofinansowaniu ze środków zewnętrznych, daje warunki do tego, że na co najmniej 

kilkanaście lat taka wiata posłuży dla mieszkańców w różnych celach. Jeżeli chodzi o budynki socjalne, to 

szukamy rozwiązań, zgodnie z planem rewitalizacji. W tej sprawie należy zastanowić się nad priorytetami 

oraz nad tym czy mamy duże potrzeby w tym zakresie, czy tylko dotyczące pojedynczych osób. Komunalny 

Zakład Budżetowy, w tej chwili, po przekształceniu, nie ma zadłużenia. 

Ad. 18. 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej Danuta Garkowska, poinformowała, że Szkoła Podstawowa  

w Gródku w dniu 19 maja 2023 r. będzie obchodziła szczególnie wyjątkowe święto Jubileusz 100lecia 

istnienia szkoły, w związku z tym zaprosiła wszystkich na obchody.  

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Gródku Magdalena Łotysz, odnośnie fundacji Lotto, 

powiedziała, że trzeba zgłosić najpierw zapotrzebowanie. I to jest wybierane w drodze głosowania przez 

graczy totalizatora sportowego. Następnie, zaprosiła na rodzinny rajd rowerowy dnia 2 maja. 

Dyrektor Biblioteki Publicznej w Gródku Katarzyna Rogacz poinformowała, że nasza 

biblioteka wygrała w konkursie "Re-Animuj się na szkolenia dla bibliotekarzy" ze Stowarzyszenia Labib. 
 

Sołtys sołectwa Chomontowce Sławomir Lewczuk powiedział, że złożył pismo w sprawie wiaty 

w Chomontowcach 3 lata temu. 

Sołtys sołectwa Bobrowniki Lech Małaszewski podziękował za podsypanie i wyrównanie drogi. 

Zapytał także o koszt wiaty w Chomontowcach. Zamiast stawiać wiatę przy bloku w Bobrownikach, można 

rozważyć remont pomieszczenia na świetlicę. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że Wspólnota ma swoje prawa i obowiązki. To, że 

udostępni pomieszczenie, to jest jedna rzecz. Konieczne jest także podjęcie uchwały w tej sprawie. Tak jak 

powiedziałem, czy w ramach LGD, czy w ramach innych środków, łatwiej będzie wyremontować, 

pomieszczenia gotowe. 

Sołtys sołectwa Borki Halina Lisowska zapytała o remont drogi do Lipowego Mostu. Wniosek 

został złożony w tym roku, tak wcześnie jak nigdy. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że z rozmowy telefonicznej z Panem Nadleśniczym 

Supraśla wynika, że o ile nic nie stanie na przeszkodzie to w tym roku, zostanie to wykonane. Wszystkim 

zależy na tym, żeby do Lipowego Mostu było można dojechać płynniej, po lepszej drodze. 

Ad. 19 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień do udostępnionego 

na stole protokolanta protokołu z XLV Sesji Rady Gminy Gródek. W związku z powyższym, poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 
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nieoddany głos – 3. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  

z XLV Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XLVI Sesji Rady Gminy został zrealizowany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom sesji,  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XLVI Sesji Rady Gminy Gródek”. 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Lista obecności sołtysów; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku za 2022 r.; 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej; 

8. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2022 r.; 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi w 2022 r.; 

10. Uchwała Nr XLVI/406/23 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły 

podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu 

zadań oświatowych; 

11. Uchwała Nr XLVI/407/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych; 

12. Uchwała Nr XLVI/408/23 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Gródek; 

13. Uchwała Nr XLVI/409/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia dotacji celowej na roboty budowlane wykonywane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

14. Uchwała Nr XLVI/410/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych pn: "Remont drogi powiatowej Nr 1452B na odcinku 

od drogi Nr 1448B do miejscowości Straszewo (Gm. Gródek)."; 

15. Uchwała Nr XLVI/411/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038; 

16. Uchwała Nr XLVI/412/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2023 r.; 

17. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

18. Potwierdzenie odbioru materiałów na XLV Sesję Rady Gminę Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

                Przewodniczący Rady   

   Wieczysław Gościk            

                 Protokołowała 

   

podinspektor Katarzyna Anchimowicz 


